
Protok6l Nr 4/2017r.
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Starcza w dniu25.04.2017r.

l.Otwarcie posiedzenia i stwier&enie prawomocno5ci obrad.
2.P nyjgcie proponowane go porz4dku obrad.
3.Analua kontroli (RIO, NIK, US) przeprowadzonych w 2016r.
4.Sprawozdanie z wykonania budZetu gminy Starcza za20l6r.
5.Przygotowanie wniosku absolutoryjnego.
6.Sprawy r62ne.
T.Zakofwzenre obrad.

Ad 1. W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej uczestniczylo 7 jej czlonk6w, W6jt Gminy

Starcza Pan Wieslaw Szymczylq Skarbnik Gminy Pani Halina Gryl oraz Pani Anna

Kamiriska pracownik ds. wymiaru podatk6w i oplat oraz pozyskiwania funduszy

zewngtrznych

Ad 2. Proponowany porzqdek obrad zostal przyjpty jednoglo6nie, stwierdzono

prawomocnoSd obrad.

Ad 3. W roku 201 6 Urz4d Gminy Starcza nie zostal poddany Zadnej kontroli:

RIO.NIK.US.

Ad 4. Kolejny punkt posiedzenia: sprawozdanie z wykonania bud2etu Gminy Starcza za

2016t. zostal przesunigty na najbli2szy termin posiedzenia Komisji , kt6re bgdzie mialo

miejsce w miesiqcu maju. Skarbnik Gminy przedloZyla pisemne sprawozdanie, kt6re

szczegolowo zostanie przeanalizowane w w/w terminie.

Ad 5. W zwi4gku z brakiem opinii Regionalnejlzby Obrachunkowej w Katowicach

o przedloZonym przez W6jta Gminy Starcza sprawozdaniu z wykonania bud2ett za 2D16r.

wraz z informacj4 o stanie mienia komunalnego, czlonkowie Komisji odst4pili od

przygotowania wniosku absolutoryjnego. Punkt ten zostanie zrealizowany po udostgpnieniu

w/w opinii i przeanalizowaniu sprawozdania z wykonania bud2etu Gminy Starcza za20l6r.

na posiedzeniu Komisji Rew@jnej w miesi4cu maju.



Ad 6. W sprawach r62nych poproszono Pana W6jta o przedstawienie postQpowania

zwiqzanego z przel<azantem odmowy wydania opinii Srodowiskowej dla inwestora EKO-

TECHNOLOGB zZabrza. Pozyskano informacjg, iz do dnia dzisiejszego tit25.04.2017r.

nie wr6cilo pocztowe potwierdzenie odbioru wystawionego dokumentu. Je2eli po uplywie

ustawowego terminu obowi4zuj4cego do odbioru korespondencji pocztowej nie zostanie

w/w decyzja odebrana przez inwestora, wr6ci ona do Urzqdu Gminy. Wtedy procedura

rozpoczQta w dniu 02.03.2017r (data ukazania sip obwieszczenia) zostanie zakoliczona.

Reasumujqc bgdzie to r6wnomaczne z wycofaniem siq inwestora.

Kolejne zap)'tanie dotyczylo kwestii sprzedaZy dzialek gminnych w miejscowo6ci

Klepaczka ul.Topolowa. Pan W6jt odpowiedziat 2e osoby zainteresowane kupnem tego

terenu po zasiqgnigciu informacji wstgpnych nie kontaktowaly sip juz z Urzgdem Gminy.

Nastqpne, wystosowane do W6jta Gminy zapytanie dotyczylo pojawienia siE nowego

inwestora, zainteresowanego terenem w miejscowo6ci Starcza, w pasie przy autostradzie.

Komisja Rewizyjna pozyskala nastqpuj4ce informacje: osoby zainteresowane tym terenem

chcqwybudowad tam halg do produkcji element6w drewnianych, wykorzystywanych

w budowie dom6w pasywnych, druga produkcja to granulat ze ntffiych opon. Na dzien

25.04.2017r. byty to jedyne informacje jakie posiadal Pan W6jt w kwestii domniemanego

inwestora. Wiqcej informacji mialo dostarczyd spotkanie z inwestorem, kl6re zaplanowano

na dziefi nas4pny tj.26.04.2017r. o godz.l3:00. Czlonkowie Komisji raczej prrychylnie

wyrazili siE o produkcji element6w drewnianych, jednak ich obawy dotyczyty drugrej

dzialalno6ci, kt6ra mialaby polega6 na produkcji granulatu z ogumienia. Poniewa2jak

nadmieniono o szczeg6lach nie mogli zostaC poinformowani nie kontynuowali tej dyskusji.

Wyra2ono zdania na temat inwestycji og6lnie, czyli sq potrzebne na terenie Gminy Starcza

inwestycje, ale takie, kt6re bgdq sluzyC jej rozwojowi i mieszkaricom, a nie bEdq im

szkodzid . PodkreSlono r6wnie2, 2e po wydarzeniach z zakladem produkcyjnym pod

szyldem Eko- Technologie sluszne sq obawy mieszkarlc6w i radnych co powstaje w ich

sqsiedawie.

Radny Klyta zglosil brak tablicy informacyjnej w okolicy sklepu Pafstwa Szwedziriskich,

wyja3nieniem jest fakt, iz wlaSciciel posesji na tt6rej ogrodzeniu wisiala tablica zaLyczyl

sobie oplaty. Radny Klyta podejmie dzialani4 aby tq tablicp ulokowa6 w miejscu nie

budz4cym sprzeciwu, a jednocze(nie dostgpnym dla mieszkanc6w tego terenu.

Radny Krzysztof Musik nadmienil, iZ pilnej inwestycji wymaga ul. L4kowa



w miejscowo6ci Rudnik Maly, jednocze6nie zaprasza czlonk6w Komisji do wizytacji tej

ulicy. Komisja Rewizyjna dokona wizytacji ul. L4kowej podczas wyjazdowego posiedzenia

w miesi4cu maju. Radny Musik w zwi44ku z obowiq4kami pelnionymi jako Komendant

OSP w Rudniku Malym zazgod4Przewodnicz4cej Komisji opufcil posiedzenie.

Radna Liszczyk po raz kolejny zwr6cila uwagg na nieusunigte zaglpbienie ul.Spacerowej

przy zbiegl z ul.Szkolnq i powstaj4ce tam w czasie opad6w rozlewisko, a takZe na

uszkodzenia powstale wzdhrZ calej ul.Spacerowej (naprawa ta ma zosta6 wykonana przez

firmg HUCZ w ramach gwarancji). Padla odpowiedZ, ze wykonawca jest poinformowany

i naprawp wykona w jak najszybsrym czasie.

W zwi4{u z trwajqcq procedurq wdraZania programu ,Montaz odnawialnych zr6del

energii na terenie gnrny Starcza" poproszono PaniqAnnq Kamiisk4 o przybliZenie etapu

prac w/w progftrmu. Przekazano radnym nastqpuj4ce informacje:

-wniosek z Urzgdem Marszalkowskim w Katowicach zostanie zlohony do 30.06.2017r.

-podpisanie umowy przewiduje siE na listopad 2017 - styczefi20l8r.

-realizacja wniosku to koniec roku 2018 z moZliwym przesunigciem na rok 2019.

Nie wsrystkie osoby, kt6re zlozyty deklaracjE zakwalifikowaly sig do programu, kilka os6b

nezygnowalo mimo zakwalifikowania sig. Przeprowadzony zostanie wipc dodatkowy nab6r

w5r6d mieszkafc6w gminy zainteresowanych monta'Zem ogniw fotowoltaicznych w swoim

gospodarstwie domowym.

W miesi4cach sierpieri- wrzesieri 2017r. Przewidziane jest zlo2enie drugiego wniosku na

poryskanie dofinansowania do ogriw fotowoltaicznych i kolehor6w slonecznych.

Ad 7. Przypomniano czlonkom Komisji o uplywaj4cym 30.04.2017r. terminie skladania

oSwiadczei maj4tkowych, po czym posiedzenie zakofczono.

Obecni- 7

Nieobecni- I

Borek Wodzimierz -

Klyta Jerry

Kuziorowicz Wanda -

LiszczykAgnieszka -

Musik Krzyszof

NowakAndrzej

Wawrzk6w Beata


